
Iturbe: Łatwo było podjąć tą decyzję
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Juan Manuel Iturbe jest już oficjalnie graczem Bournemouth i czeka na

swój debiut w nowym klubie. Szansę otrzyma być może w sobotę, w meczu

Pucharu Anglii z Birmingham. Tymczasem Argentyńczyk udzielił wywiadu

na oficjalnej stronie Bournemouth. 

 

- Gra w Premier League jest dla mnie wielką szansą i dziękuję wszystkim, że

umożliwili mi ten transfer, jestem bardzo szczęśliwy z bycia tutaj. Było kilka innych

klubów mną zainteresowanych, wszystko zdarzyło się bardzo szybko, ale łatwo było

podjąć tą decyzję. Nie znałem za bardzo zespołu Bournemouth, ale wystarczył fakt,

że bardzo mnie chcieli. To była łatwa decyzja, poczułem jak bardzo mnie chcą i to

było głównym czynnikiem.

 

Z transferu gracza jest zadowolony trener zespołu, Eddie Howe, który mówi dla BBC

Sport:

- Wniesie energię, kreatywność i rytm. Ufamy, że będzie miał duży wpływ na grę

drużyny. Osiągnięcie porozumienia było bardzo długim procesem. Normalnie gracz

jego kalibru nie jest wiązany z takimi klubami jak nasz. My jednak staramy się być

konkurencyjnymi i pozostać w Premier League i aby to zrobić, potrzebujemy

najlepszych graczy. Konkurencja była duża, ale udało nam się uzyskać jego podpis

w sposób, który nas faworyzuje. Zatem będziemy go uważnie obserwować, zanim

zdecydujemy się na definitywny wykup.
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